
Številka: 900-132/2024- 3                                                                         
v Ljubljani, dne 30. 5. 2024                                                                                              

                                             

ZAPISNIK

11. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 29. 5. 2024 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

11. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 13 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Žiga Skvarča, Maja Rus, Katarina 
Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Peter Kolenc, Robert Okorn, Jure Maleš Andreja 
Vrtačnik Kremžar, mag. Andreja Troppan, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA: Anton Grošelj – opr., Tomaž Vargazon – opr.

OSTALI  NAVZOČI: prof. Janez Koželj – predsednik Društva zelenih nadzornikov, Ana Ralović in 
Mladen Inđić– oba SLS MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Predstavitev Društva Zelenih nadzornikov Ljubljana
02. Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta ČS Rudnik in 5. izredne seje Sveta ČS Rudnik
03. Načrtovana trasa drugega tira železnice
04. Poročilo o aktivnostih
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
06. Razno

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 
ZA: 13             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.



AD 1
Predstavitev Društva Zelenih nadzornikov Ljubljana

Prof. Janez Koželj se je lepo zahvalil za sprejem ter uvodoma predstavil namen in pomen društva. Društvo 
sodeluje z mestno upravo in javnimi službami. Predvsem želijo biti zgled občanom in dajejo pobude ter s 
predlogi vplivajo na ustreznejše ravnanje z okoljem. Delo opravljajo prostovoljno in dajejo osebni zgled 
z delovanjem v splošno korist. V nadaljevanju so bili slikovno predstavljeni problemi in izzivi na terenu.
V njihove naloge spada vzdrževanje cest, mestni gozdovi, uničevanje ulične opreme, pluženje, pasje 
iztrebljanje- kjer se je kultura najbolj izboljšala, vandalizem, uničevanje košev za odpadke, zasaditev 
zelenic, razne akcije, gozdni red, prirejajo delavnice za otroke, nasadi rož, razna izobraževanja, 
pogozdovanje ter izleti z izmenjavo dobrih praks.
Vse navzoče je prof. Koželj lepo povabil v članstvo društva.

Predsedujoča se je predsedniku Društva zelenih nadzornikov, g. prof. Koželju lepo zahvalila za 
predstavitev.

Sejo sta zapustila člana sveta mag Andreja Troppan in Robert Okorn.

AD 2
Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta ČS Rudnik in 5. izredne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 10. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/11:
Zapisnik 10. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 11 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/11 je bil sprejet.

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 5. izredne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/11:
Zapisnik 5. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 11 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov    PROTI:/
Sklep št. 2/11 je bil sprejet.



AD 3
Načrtovana trasa drugega tira železnice

Svet ČS Rudnik je v pregled prejel pobudo za dopolnitve konkretnih smernic za DPN za nadgradnjo 
načrtovanju nadgradnje in širitve železniške proge Iv. Gorica-Ljubljana. 

Do sedaj v ožji lokalni skupnosti, Četrtna skupnost Rudnik, še ni bila seznanjena s strokovno pobudo in 
še niso dobili nobene informacije o tem projektu. Kot nepoznavalci stroke si dokumentacijo, ki so jo 
prejeli težko pravilno razlagajo in težko razumejo vse podrobnosti, ki lahko vplivajo na življenje v lokalni 
skupnosti. 

Iz navedene dokumentacije so razumeli:
- da bo trasa posegla v kulturne in naravne spomenike, 
- da bo z ukinitvijo nivojskega prehoda na Orlovi ulici povezava prostora obeh strani železniške 

proge nemogoča, kar nikakor ni v interesu lokalnega prebivalstva,
- da v celotnem gradivu ni nikjer navedeno, kako bo potekal promet po železnici in po tangiranih 

cestah v času izvajanja nadgradnje proge.

Iz dokumentacije razumejo, da se bo pri optimizaciji rešitev sodelovalo z ožjo lokalno skupnostjo in, da 
se bodo rešitve optimizirale tudi v sodelovanju z lokalno skupnostjo, zato Svet ČS vseh posegov v prostor 
ne podpira, dokler ne dobi ustrezne obrazložitve in predstavitve, ki jo bodo razumeli tako, da se bodo do 
rešitev lahko opredelili.

Ker imajo v zvezi s prebrano dokumentacijo veliko vprašanj in preveč nejasnih odgovorov, da bi lahko 
podajali konkretno mnenje, je svet ČS Rudnik sprejel naslednja sklepa.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/11
Svet ČS Rudnik ugotavlja, da je smernice za nadgradnjo železniške proge št. 80 državna meja –
Metlika – Ljubljana na odseku Ivančna Gorica – Ljubljana potrebno dopolniti in uskladiti s 
potrebami v prostoru, zato vas prosimo, za podrobnejšo razjasnitev projekta s poudarkom na 
vplive v Četrtni skupnosti Rudnik.

Navzočih je bilo 11 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov    PROTI:/
Sklep št. 3/11 je bil sprejet.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/11
Za prebivalce Četrtne skupnosti Rudnik je ta projekt življenjskega pomena, zato Ministrstvo za 
naravne vire in prostor - Direktorat za prostor in graditev pozivamo, da se nas seznani o vseh 
dosedanjih aktivnostih za pripravo tega projekta, vključno s tehničnimi rešitvami, ki so nastale po 
letu 2020. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov    PROTI:/
Sklep št. 4/11 je bil sprejet.



AD 4
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

 Izvedene so bile vse planirane čistilne akcije društev v ČS Rudnik
 Sobota 18.5.2024 je TD Barje izvedlo tradicionalni Pohod po barju
 Na igrišču Melikova je bila realizirana postavitev mize za namizni tenis iz PMD 2024 ter stojala za 

kolesa
 Glasilo Rudniška Četrtinka 1/2024 je bilo v roku uspešno raznešeno 
 v torek, 4.6.2024 koordinacijo s predsedniki in podžupanom MOL tokrat gosti ČS Rudnik (obisk 

Morostig-a)
 petek, 7. 6. 2024 bo tekmovanje četrtnih skupnosti v velikih kanujih 2024
 v naslednjem tednu se bo sestal Odbor za prometno infrastrukturo, gospo. dejavnosti. in urbanizem 
 ponovni terenski pregled problematike zabojnikov Gornji Rudnik ter prejeti dopis Inšpektorata, na 

Dolenjski cesti 13-23 se prav tako sodeluje pri rešitvi problematike
 prejeti dopis za Urgentni aneks za ureditev kanalizacije in cestišča Mihov štradon
 Klop pri Botaničnem vrtu je bila malo premaknjena
 Prejete so bile pobude za postavitev Biciklja in ohranitev Lpp postaje na Peruzzijevi ulici– pristojen 

Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL je obravnaval pobude
 ČS je bila pozvana za posredovanje arhivskih podatkov o predlogih zapor cest v času ETM 

(predvsem podatek za zadnjih 5 let katere ceste/ulice so ČS predlagale, da želijo imeti zaprte za 
motorni promet (v času ETM oziroma nekoč trajno)

 Za varnost - Železniški prehod ob križišču Peruzzijeva - Ob dolenjski železnici je bilo poslano na 
PP Vič in OGDP

 V sodelovanju z BIC se pripravlja natečaj za lokalno Rudniško jed 
 Sobota, 31.8.2024 bo Srečanje krajanov, Gasilska veselica PGD Barje

Sejo je zapustil član sveta Jure Maleš.



AD 5
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Predsedujoča je predstavila natečaj izbor jedi in zaprosila člane sveta za sodelovanje pri tem projektu.
Smiselno bi bilo pridobiti donatorska sredstva pri izvedbi. Člani sveta so podprli idejo. Strokovna služba 
pripravi prošnjo namenjeno potencialnim donatorjem.

Predsedujoča je prisotne pozvala za oddajo prijav za Evidentiranje v Svete Osnovnih šol in Vrtce MOL. 

Član sveta Alojz Mlakar je izpostavil pobudo za obrez drevesa v križišču Peruzzijeva in Jurčkova cesta. 

Članica sveta Erna Kokalj Jezovšek je izpostavila nevarnost in nepreglednost pri izvozu iz  Šivičeve ulice
na Ižansko cesto zaradi nepravilno parkiranih avtomobilov na lastnih zemljiščih.

Dogovorjeno je bilo, da bodo pobude za ureditev posredovane na pristojni Oddelek MOL.

A6
Razno

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 19.30 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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